
 

 

Zápisnica 

2. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

21. januára 2025 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

2.1 Informácia o príprave strategických dokumentov: 

- aktualizácia Dlhodobého zámeru TU  

- návrh Ročného plánu úloh TU na rok 2025  

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti 

4.1 Prerokovanie a schválenie návrhu harmonogramu prípravy Výročnej správy o 

činnosti TU za rok 2024 

5.  Rozvoj 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Informácia o príprave návrhu rozpočtu TU a rozdelenie dotácie na rok 2025. 

8. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

8.1 Interná spätná väzba k Periodickej hodnotiacej správe na rok 2023. 

9. Rozličné 

 

Bod 1 

  

2. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU. Následne oboznámil 

prítomných s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR 

TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol predložený na rokovaní.  

 

Bod 2 

 

Rektor univerzity prítomných informoval o aktuálnych záležitostiach. V úvode 

oboznámil prítomných s výsledkom pracovného stretnutia partnerských univerzít aliancie 

KreativEU, ktoré sa uskutočnilo v nemeckom Greifswalde v dňoch 7. až 10. 1. 2025. 

Stretnutie bolo organizované pri príležitosti oficiálneho spustenia činnosti aliancie 

KreativEU, ktorá odštartovala 1. 1. 2025. Dôležité diskusie sa viedli o plánovaní a organizácií 

zadefinovaných pracovných skupín, správnej rady aliancie a doterajšom vývoji projektu.  

Ďalej informoval o záveroch pracovnej cesty v dňoch 14. – 16. 1. 2025, kedy bol 

súčasťou delegácie niektorých rektorov slovenských univerzít s prezidentom SR, ministrom 

školstva a ministerkou hospodárstva v Ríme. Pracovná cesta bola zameraná na akademickú 

spoluprácu, inovácie a vedu.  



 

 

Ďalšou aktuálnou záležitosťou je problematika opakujúcich sa výhražných správ. 

V reakcii na nárast počtu falošných bombových hlásení bol Ministerstvom školstva doručený 

dokument Slovenskej informačnej služby, Ministerstva obrany SR, Národného 

bezpečnostného úradu a Ministerstva vnútra SR s názvom Metodika vyhodnocovania rizika 

bombových hrozieb, ktorý sa zameriava na proces vyhodnotenia stupňa rizika bombových 

hrozieb a na prijatie adekvátnych opatrení. Rektor univerzity pripomenul, že v súvislosti 

s riešením situácie bol pripravený príkaz rektora na vykonanie evakuácie a realizáciu opatrení 

ochrany zamestnancov, študentov a osôb prevzatých do starostlivosti v prípade prijatia 

výhražnej správy. Na základe požiadavky dekanov fakúlt bude príkaz prepracovaný do formy 

vnútorného predpisu, pričom po preštudovaní uvedenej metodiky, bude možné materiál 

použiť ako východisko pre tvorbu vnútorného predpisu univerzity. Spracovaný vnútorný 

predpis bude predmetom pripomienkového konania KR TU a finálna podoba bude predložená 

v rámci štandardného schvaľovacieho procesu.  

 V rámci otvorenej diskusie doc. Puteková, prodekanka FZaSP TU v zastúpení dekana 

FZaSP TU požiadala o usmernenie ako postupovať v prípade termínov skúšok zrušených 

v dôsledku evakuácie. Prorektorka pre vzdelávanie uviedla, že prioritne ide o fakultnú 

záležitosť, ale zo svojej pozície odporučila zapísať ospravedlnenú neúčasť a stanoviť 

náhradný termín skúšky.  

Následne rektor univerzity požiadal prof. Šmida, dekana TF TU, aby informoval 

o zasadnutí Konzorcia U10+, ktorého sa zúčastnil dňa 10. 1. 2025. prof. Šmid uviedol, že 

stretnutie sa týkalo najmä oblasti novelizácie zákona o vysokých školách, ktorá umožňuje 

financovania konzorcií zo štátneho rozpočtu, rozoberali sa jednotlivé aspekty legislatívnej 

zmeny. Zároveň podotkol, že ku konzorciu sa pripojila Akadémia umení v Banskej Bystrici.  

 

2.1  

 

V ďalšom bode rokovania rektor univerzity informoval o blížiacom sa výjazdovom 

rokovaní Grémia rektora TU, ktorého predmetom okrem iného bude príprava strategických 

dokumentov univerzity, a to aktualizácie Dlhodobého zámeru TU a návrhu Ročného plánu 

úloh TU na rok 2025. Aktualizácia Dlhodobého zámeru vychádza z pôvodného Dlhodobého 

zámeru TU na roky 2021-2026, pričom aktualizácia sa týka obdobia rokov 2025 až 2026 a je 

výstupom nového vedenia univerzity, ktoré začalo svoju činnosť v decembri 2024.  

Po skompletizovaní a odsúhlasení materiálov na výjazdovom Grémiu rektora TU budú 

tieto materiály predmetom ich prerokovania a schvaľovania na najbližšom zasadnutí KR TU.  

 

 

Bod 3 

 

Prorektorka pre vzdelávanie, prof. Olšovská v ďalšom bode informovala prítomných o 

aktuálnych záležitostiach z oblasti vzdelávania, akreditácie a kvality.  

Ako uviedla, primárnym cieľom je pre ňu v súčasnosti identifikovať problematické 

oblasti, preto v tejto súvislosti prebehli stretnutia s vedúcimi jednotlivých študijných oddelení 

a oddelení pre rigorózne konania. V nasledujúcom týždni sa bude konať stretnutie za účasti 

všetkých referentiek študijných oddelení za účelom výmeny informácií, prípadne podnetov, 

ktoré je potrebné riešiť.  

Do pozornosti dala plánovanú revíziu systému motivačných štipendií a prípravu 

novely vnútorného predpisu ohľadom tvorby a úpravy študijných odborov, pričom požiadala 

o prípadné návrhy zo strany dekanov fakúlt.  

V riešení zostáva problematika zabezpečenia ubytovania, keďže ubytovanie študentov 

v ubytovni Nukleon nie je možné vzhľadom na neprijateľné ceny ubytovania stanovené zo 

strany nového majiteľa. Preverujú iné možnosti, oslovujú potencionálnych ubytovateľov, 

o výsledkoch riešenia bude následne informovať.  



 

 

V súvislosti s oblasťou kvality informovala o stretnutí so zástupcami UCM v Trnave 

vo veci riešenia aktivít v rámci projektu konzorcia. Stretnutie bolo zamerané na prípravu 

spoločných študijných odborov a predpisu k ich fungovaniu.  

V závere oboznámila prítomných o výsledkoch stretnutia s koordinátormi pre 

študentov pre študentov so špecifickými potrebami za účelom nastavenia základných 

mantinelov rozvoja podpory. 

 

Bod 4 

 

O aktuálnych záležitostiach z oblasti vedy a výskumu informovala prorektorka pre 

vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť, prof. Mydlíková.  

Uviedla, že 14. 1. 2025 sa uskutočnilo pracovné stretnutie s prodekanmi pre vedu, 

riaditeľkou Univerzitnej knižnice TU a riaditeľom Ústavu dejín TU, na ktorom si dohodli 

spôsob komunikácie a odovzdávania informácií. Venovali sa oblasti podávania žiadosti 

o habilitačné a inauguračné konanie ako aj stratégii k procesu VER 2026.  

Ďalej informovala o procese prípravy vnútorného predpisu k používaniu nástrojov 

umelej inteligencie, ktorý bude po spracovaní predmetom prerokovania na zasadnutí KR TU. 

Následne boli v rámci otvorenej diskusie konsenzuálne prijaté nasledovné termíny:  

- 20. 3. 2025 - Zasadnutie Vedeckej rady TU  

- 13. 5. 2025 - Zasadnutie Vedeckej rady TU  

- 25. 3. 2025 – Cena Antona Hajduka spojená s udelením titulu Profesor Emeritus  

- 6. 5. 2025 Te Deum spojené s udelením čestného titulu Doctor honoris causa  

 

4.1  

Prorektorka pre vedu ďalej zdôvodnila predložený návrh harmonogramu zostavenia 

Výročnej správy TU za rok 2019. Uviedol, že návrh harmonogramu bol spracovaný v zmysle 

usmernenia ministerstva školstva a zahŕňa pokyny potrebné pre vypracovanie výročnej 

správy o činnosti a termíny, ktoré je potrebné v tejto súvislosti dodržať. Pretože nikto 

z prítomných nemal k návrhu pripomienky, rektor dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 
UZNESENIE KR TU 2/1-21012024 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu zostavenia Výročnej správy TU za rok 2024 

v predloženom znení.  

Z: prof. Mydlíková 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 5 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania informovala o aktuálnych záležitostiach z oblasti 

rozvoja novovymenovaná prorektorka pre rozvoj a informačné systémy, prof. Lopatková.  

Ako uviedla, naďalej sa detailne oboznamuje s agendou oblasti rozvoja, na stretnutí 

s bývalým prorektorom prof. Majdanom jej bola odovzdaná agenda. Následne absolvovala 

stretnutie so zamestnancami CIS TU a referátom pre rozvoj. S vedúcim technického 

úseku, Ing. Ondrusom komunikovala ohľadom postupu v oblasti investičných aktivít v rámci 

projektu konzorcia.  

 V súvislosti s projektom konzorcia sa zúčastnila individuálneho stretnutia 

s prorektorom UCM, dr. Brníkom a dňa 24.1.2025 sa bude konať stretnutie za účasti vedení 

oboch partnerských univerzít. 



 

 

V závere informovala o záveroch online informačného stretnutia k identifikovaniu 

online bariér na vysokých, ktorého sa spolu s prorektorkou pre vzdelávanie a riaditeľom CIS 

TU zúčastnila dňa 20. 1. 2025.  

 

Bod 6 

 

Prorektorka pre vonkajšie vzťahy, doc. Masaryková v rámci ďalšieho bodu programu 

oboznámila prítomných s aktuálnymi informáciami z tejto oblasti.  

 V súvislosti s riešením projektu informovala, že bol schválený akčný plán, 

momentálne sa pracuje jeho implementácii, pričom k zabezpečeniu tejto aktivity boli prijatí 

dvaja zamestnanci na oddelení vonkajších vzťahov.  

Od 1.1.2025 bol rozbehnutý projekt Kreativ EU a v tejto súvislosti uviedla, že chce 

v rámci kolégií dekanov prezentovať očakávania v rámci projektu. Podrobnosti bude 

dohadovať individuálne s dekanmi fakúlt.  

Na základe predbežnej informácie by mal byť pre univerzitu podporený projekt 

EURAXESS zameraný na podporu výskumníkov zo zahraničia a medzinárodnej výskumnej 

spolupráce, čaká sa však na oficiálnu informáciu.  

V rámci rozvojového projektu bude distribuovaný formulár za účelom zistenia o aký 

typ  vzdelávania majú záujem jednotlivé úrovne manažmentu fakúlt a univerzity.  

Čo sa týka oblasti marketingu, v projekte internacionalizácie bola univerzita 

kritizovaná za spôsob poskytovania informácií zahraničným študentom, preto je potrebná 

revízia webu v oblasti medzinárodných vzťahov. V tejto súvislosti bude prebiehať príprava 

komunikačnej stratégie, uvažuje sa tiež o reštrukturalizácii a príprave viacerých modelov 

úpravy webovej stránky.  

V závere informovala, že jej bola znova predložená ponuka na zapojenie sa do 

organizácie detskej univerzity, pričom požiadala dekanov fakúlt, aby prípadný záujem 

vyjadrila najneskôr do konca januára.  

 

Bod 7 

 

7.1 

V ďalšom bode programu kvestorka univerzity informovala o príprave návrhu 

rozpočtu TU a rozdelenie dotácie na rok 2025.  

Ako uviedla, metodika rozpisu dotácii vysokých školám bola zverejnená, pričom 

finančná situácia univerzity je pozitívna. V súčasnosti prebieha príprava mzdového plánu na 

rok 2025 podľa jednotlivých súčastí. Zároveň bola rozposlaná požiadavka jednotlivým 

súčastiam na predloženie podkladov do fondov, ktoré budú následne sumarizované. Dotácia 

bude rozdelená na jednotlivé súčasti po prijatí finálnej zmeny pravidiel hospodárenia. 

K dispozícii sú pripravené 4 návrhy z fakúlt, ktorými sa budú zaoberať v rámci vedenia, 

následne budú prerokované na ďalších úrovniach.  

 

Kvestorka univerzity následne oboznámila prítomných s ďalšími aktuálnymi 

záležitosťami z ekonomickej oblasti.  

Prijatá bola zálohová platba viac ako 8 mil. € z UCM v rámci konzorcia, ktorá bude 

prednostne použitá na kúpu budovy na Paulínskej ulici v Trnave. V tejto súvislosti prebieha 

príprava súťažných podkladov na zapojenie sa do verejnej obchodnej súťaže, ktorej vypísanie 

sa očakáva v najbližšom období. Zo zálohovej platby sú zároveň hradené mzdové prostriedky 

v rámci projektu, ako aj ostatné investičné aktivity – odvlhčenie budovy PF TU, ktoré je po 

stránke VO ukončené a začne v jarných mesiacoch, ako aj výmena okien na budove na 

Paulínskej ulici, ktorá je v štádiu prípravy po stránke VO a bude prebeihať vypísanie novej 

súťaže.  

 

 



 

 

V oblasti integračných aktivít sa rieši implementácia elektronickej správy registratúry, 

prepojenie s UPVS, ako aj proces obstarávania informačného systému hodnotenia 

akademických zamestnancov (IS HAP) a informačného systému hodnotenia odborných 

zamestnancov (IS HOP).  

 

Bod 8 

 

8.1 

Riaditeľka oddelenia pre kvalitu, dr. Krupová informovala, že predsedníčka RVHK 

TU doručila rektorovi TU internú spätnú väzbu k Periodickej hodnotiacej správe za rok 2023, 

ktorú RVHK TU prijala na svojom zasadnutí dňa 5.12.2024. Interná spätná väzba obsahuje 

zoznam odporúčaní na zlepšenie činností v oblasti vzdelávania, tvorivej činnosti aj 

súvisiacich činností. ktoré vychádzajú z odporúčaní prorektorov univerzity a odporúčaní 

pracovnej skupiny SAAVŠ, ktoré vyplynuli z posudzovania súladu vnútorného systému 

kvality TU so štandardmi vzdelávania SAAVŠ.    

Na základe internej spätnej väzby, rektor a vedenie univerzity prijalo Akčný plán 

zlepšovania TU, ktorý je podkladom pre prijatie Akčných plánov zlepšovania fakúlt. APZ 

fakúlt budú súčasťou PHS fakulty za rok 2024. Súhrnné informácie k tejto veci budú 

súčasťou písomnej žiadosti rektora univerzity dekanom fakúlt. V tejto súvislosti informovala 

o pripravovanej úprave (zjednodušení) formuláru PHS fakulty, a na základe predchádzajúcej 

diskusie skonštatovala, že termín na predloženie PHS fakúlt za rok 2024 je predĺžený o dva 

týždne, čo znamená do 15.4. 2025. 

 

V rámci ďalších aktuálnych záležitostí z oblasti kvality informovala o spracovaní 

výsledkov absolventských ankiet (aktuálnych absolventov a absolventov, ktorí ukončili 

štúdium pred dvomi rokmi). Výsledky ankiet boli distribuované dekanom fakúlt, z úrovne 

vedenia je pripravené stanovisko, ktoré bude zverejnené. V súčasnosti prebieha zber dát v 

rámci otvorenej tzv. predmetovej ankety za zimný semester.  

 

Bod 9 

 

V rámci posledného bodu rokovania požiadal rektor univerzity dr. Grendovú, 

podpredsedníčku AS TU, aby informovala o záležitostiach AS TU. Dr. Grendová uviedla, že 

dňa 30. 1. 2025 sa bude konať zasadnutie AS TU, ktorého predmetom bude okrem iného 

schválenie právneho úkonu nadobudnutia budovy na Paulínskej ulici v Trnave, ako aj 

vyjadrenie k návrhu na vymenovanie prof. Lopatkovej za prorektorku pre rozvoj.  

 

Následne doc. Puteková, prodekanka FZaSP TU v zastúpení dekana požiadala 

o informáciu, či bol univerzitou prijatý vnútorný predpis k rodovej rovnosti a ochrane pred 

diskrimináciou. Rektor univerzity uviedol, že k uvedenému nemá dostatočné informácie, 

bude sa tým samozrejme zaoberať, aby poskytol relevantné informácie.  

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

ukončil. 

 

 

Trnava, 21. 1. 2025 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 


